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Särskilt uttalande  

 

Partierna som bildar den grönblå majoriteten har olika uppfattningar i denna fråga. Vi är dock 
helt överens om att vi ska ha en bra förskola på Södermalm och det är det vi gemensamt 
arbetar för. Vi beslutar i enlighet med förvaltningens förslag men politiskt kommer vi 
återkomma hur vi ser på denna fråga när den hanteras i Kommunstyrelsen.   


